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24.16. ПОСТУПЛЕНИЕ И РАСХОДОВАНИЕ СРЕДСТВ ФЕДЕРАЛЬНОГО ФОНДА 
ОБЯЗАТЕЛЬНОГО МЕДИЦИНСКОГО СТРАХОВАНИЯ
RECEIPT AND EXPENDITURE OF THE Federal fund of compulsory medical INSURANCE
(миллионов рублей / mln. roubles)

	
	2000
	2010
	2014
	2015
	2016
	

	Поступление
	2887
	101844
	1250545
	1573543
	1657620
	Receipt

	из него:
	
	
	
	
	
	of which:

	налоги, страховые взносы1)
	2818
	97095
	1218628
	1537777
	1624426
	taxes, insurance premiums 1)

	межбюджетный трансферт бюджету Федерального фонда ОМС на компенсацию выпадающих доходов бюджета ФФОМС в связи с установлением пониженных тарифов страховых взносов на ОМС
	-
	4734
	28550
	23860
	25441
	inter budgetary transfer to budget of the Federal Fund for Compulsory Medical Insurance for compensation of falling incomes of budget of the Federal Compulsory Medical Insurance Fund in connection with the establishment of reduced tariffs for insurance premiums for compulsory medical insurance

	Расходование
	2872
	109124
	1268658
	1638815
	1590151
	Expenditures

	из него:
	
	
	
	
	
	of which:

	субвенции бюджетам территориальных фондов ОМС на финансовое обеспечение организации обязательного медицинского страхования на территориях субъектов Российской Федерации2)
	2352
	86175
	1173928
	1412101
	1458573
	subsidies provided to the budgets of the 
terrirorial CMI funds to finance the organization of CMI in the territories of the constituent entities of the Russian Federation2)

	межбюджетные трансферты в бюджет Фонда социального страхования Российской Федерации на оплату медицинской помощи женщинам в период беременности, родов и в послеродовом периоде, а также профилактического медицинского осмотра ребенка в течение первого года жизни
	-
	17500
	17982
	18368
	17819
	inter-budgetary transfers to the budget of the Social Insurance Fund of the Russian Federation to finance health care of women during 
pregnancy, childbirth and postpartum period,
as well as clinical supervision of child during 
first year of life 

	на финансирование исполнительной дирекции Фонда
	34
	286
	600
	536
	492
	financing the Fund executive directorate


1) С 2010 г. – включая недоимку, штрафы, пени по налогам, страховым взносам.
2) 2000, 2010 гг. – средства на выполнение территориальных программ обязательного медицинского страхования в рамках базовой программы ОМС.
1) Since 2010 – including arrears, fines and penalties on taxes, insurance premiums.
2) 2000, 2010 – funds for the fulfillment of territorial programs of compulsory medical insurance (CMI) under the CMI framework program.
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